
 
 

KUPIŠKIO RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 

 

  POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 
2015-05-28 Nr. TP-7 

Kupiškis 

 

               Posėdis įvyko 2015 m. gegužės 28 d. Kupiškio rajono savivaldybės Kultūros centro 

Vitražų salėje. 

               Posėdis prasidėjo  9 
 
val., baigėsi 13 val. 35 min. 

               Posėdžio pirmininkas meras Dainius Bardauskas. 

               Posėdžio sekretorė  Kanceliarijos skyriaus vedėja Vanda Kareivienė. 

              Dalyvavo Tarybos nariai: Rimantas Adomauskas, Zigmantas Aleksandravičius, 

Virginijus Andrijauskas, Leonas Apšega, Žilvinas Aukštikalnis, Danas Baronas, Valentinas 

Beinoris, Augenijus Cesevičius, Egidijus Černius, Dalia Dyrienė, Saulius Dugnas, Algirdas 

Gasiūnas, Jonas Jarutis, Lina Kaušakienė, Zita Kaušakienė, Ričerdas Kriovė, Aurimas Martinka, 

Vilija Morkūnaitė, Zigmas Paulauskas, Skaistutė Paulauskienė, Modestas Puišė,  Bronislavas 

Rimkus. Tarybos narys Egidijus Černius atvyko į Tarybos posėdį svarstant 21 klausimą. 

 Nedalyvavo Tarybos nariai: Gaila Matulytė ir Algirdas Valiušis.  

 Dalyvavo: Urbanistikos ir ekologijos skyriaus vyriausiasis specialistas Arūnas 

Valintėlis laikinai einantis Savivaldybės administracijos direktoriaus pareigas, Savivaldybės 

kontrolierė Vilma Mažeikienė, Centralizuotos vidaus audito tarnybos vedėja Virginija Vanagienė, 

Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja Reda Totorienė, Ekonomikos ir turto valdymo skyriaus vedėja 

Marijona Pečkuvienė,  Kultūros ir švietimo skyriaus vedėjas Rimantas Jocius, Buhalterinės 

apskaitos skyriaus vedėja Gėnė Knizikevičienė, Švietimo įstaigų buhalterinės apskaitos tarnybos 

vedėja Virginija Slavinskienė, Civilinės metrikacijos skyriaus vedėja Birutė Kopūstienė, 

Urbanistikos ir ekologijos skyriaus vedėjas Mažvydas Šalkauskas, Socialinės paramos skyriaus 

vedėja Laima Bartulienė, Vaiko teisių apsaugos skyriaus vedėja Nijolė Urbonavičienė, 

Savivaldybės administracijos vyriausioji specialistė Vida Mičiūdienė, Kanceliarijos skyriaus 

specialistės Stasė Krestovienė ir Stanislava Stašienė, Savivaldybės administracijos specialistas 

Laimutis Tilius, Alizavos seniūnijos seniūnė Raminta Ribokaitė, Noriūnų seniūnijos seniūnas 

Audronijus Zulonas, Kupiškio seniūnijos seniūnas Julius Vytautas Semėnas, Skapiškio seniūnijos 

seniūnas Valdas Juškevičius, Subačiaus seniūnijos seniūnas Vidmantas Paliulis,  Šimonių 
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seniūnijos seniūnas Žydrūnas Vanagas, Kupiškio Lauryno Stuokos-Gucevičiaus gimnazijos 

direktorius Virgilijus Žilinskas, Subačiaus gimnazijos direktorė Vida Šeškuvienė, Kupiškio Povilo 

Matulionio progimnazijos direktorius Rimvydas Latvys, Adomynės pagrindinės mokyklos direktorė 

Danguolė Mašauskienė, Alizavos pagrindinės mokyklos direktorius Gintaras Paškauskas, 

Antašavos pagrindinės mokyklos direktorė Valda Tilienė, Noriūnų Jono Černiaus pagrindinės 

mokyklos direktorė Romualda Stovolos, Rudilių Jono Laužiko pagrindinės mokyklos  direktorius 

Algirdas Venckus, Salamiesčio pagrindinės mokyklos direktorius Dalius Žvybas, Skapiškio 

pagrindinės mokyklos direktorė Birutė Zaborskienė,  Šepetos Almos Adamkienės pagrindinės 

mokyklos direktorė Vanda Vanagienė, Šimonių pagrindinės mokyklos direktorė Laima Skėrienė, 

Kupiškio Kupos pradinės mokyklos direktorė Marijona Jančienė, Kupiškio mokyklos „Varpelis“ 

direktorė Irena Skupienė, Kupiškio vaikų lopšelio-darželio „Saulutė“ direktorė Danutė Staišiūnienė, 

Kupiškio vaikų lopšelio-darželio „Obelėlė“ direktorė Danguolė Koženiauskienė, Subačiaus vaikų 

lopšelio-darželio direktorė Marija Morkūnienė, Kupiškio meno mokyklos direktorė Daiva 

Šakickienė, Kupiškio r. švietimo pagalbos tarnybos direktorė Jurgita Trifeldienė, Kupiškio 

etnografijos muziejaus direktorė Violeta Aleknienė,  Viešosios bibliotekos direktorė Daiva 

Bubulienė, Kūno kultūros ir sporto centro direktorė Laimutė Šližauskienė, Kultūros centro direktorė 

Jolita Janušonienė, Visureigių klubo „35 coliai“ prezidentas ir VšĮ „Kupiškio auto-moto sportas“ 

direktorius Saulius Valiukas, Atsinaujinančių energijos šaltinių diegimo projektų vykdymo 

iniciatorius Mindaugas Venslavas, „Kupiškėnų minčių“ laikraščio korespondentė Ingrida 

Nagrockienė, uždarosios akcinės bendrovės „Ūkininko patarėjas“ korespondentė Virginija Juškienė, 

žinių portalo „TEma“ atstovė Rita Briedienė.  viešosios įstaigos Kupiškio televizijos ir informacijos 

centro direktorius Povilas Vireliūnas.  

Meras Dainius Bardauskas pasiūlė nesvarstyti pagrindinės darbotvarkės 1 klausimo ir 

papildomos darbotvarkės 3 klausimo. 

Vilioja Morkūnaitė sakė, kad per pertrauką arba posėdžio pabaigoje  nori Tarybai 

pateikti paklausimą. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad Tarybos nariai: Zita Kaušakienė ir Egidijus 

Černius vėluos. 

. Užsiregistravo 22 Tarybos nariai. 

 Bendru sutarimu darbotvarkė be dviejų klausimų priimta. 

           DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl visureigių klubo „35 COLIAI“  prašymo atleisti nuo vietinės rinkliavos 

mokesčio. 

2. Dėl viešosios įstaigos „Kupiškio auto-moto sportas“ prašymo atleisti nuo vietinės 

rinkliavos mokesčio. 
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3. Dėl pritarimo Kupiškio Lauryno Stuokos-Gucevičiaus gimnazijos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

4. Dėl pritarimo Kupiškio rajono Subačiaus gimnazijos 2015–2017 metų strateginiam 

planui. 

5. Dėl pritarimo Kupiškio Povilo Matulionio progimnazijos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

6. Dėl pritarimo Kupiškio r. Adomynės pagrindinės mokyklos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

7. Dėl pritarimo Kupiškio r. Alizavos pagrindinės mokyklos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

8. Dėl pritarimo Kupiškio rajono Antašavos pagrindinės mokyklos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

9. Dėl pritarimo Kupiškio r. Noriūnų Jono Černiaus pagrindinės mokyklos 2015–2017 

metų strateginiam planui. 

10. Dėl pritarimo Kupiškio rajono Rudilių Jono Laužiko pagrindinės 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

11. Dėl pritarimo Kupiškio rajono Salamiesčio pagrindinės mokyklos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

12. Dėl pritarimo Kupiškio r. Skapiškio pagrindinės mokyklos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

13.  Dėl pritarimo Kupiškio rajono Šepetos Almos Adamkienės pagrindinės mokyklos 

2015–2017 metų strateginiam planui. 

14. Dėl pritarimo Kupiškio rajono Šimonių pagrindinės mokyklos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

15. Dėl pritarimo Kupiškio Kupos pradinės mokyklos 2015–2017 metų strateginiam 

planui. 

16. Dėl pritarimo Kupiškio mokyklos „Varpelis“ 2015–2017 metų strateginiam planui. 

17. Dėl pritarimo Kupiškio vaikų lopšelio-darželio „Obelėlė“ 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

18. Dėl pritarimo Kupiškio vaikų lopšelio-darželio „Saulutė“ 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

19. Dėl pritarimo Kupiškio rajono Subačiaus vaikų lopšelio-darželio 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

20. Dėl pritarimo Kupiškio meno mokyklos 2015–2017 metų strateginiam planui. 
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21. Dėl pritarimo Kupiškio r. švietimo pagalbos tarnybos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

22. Dėl pritarimo Kupiškio rajono savivaldybės viešosios bibliotekos 2015–2017 metų  

strateginiam  planui. 

23.  Dėl pritarimo Kupiškio etnografijos muziejaus 2015–2017 metų strateginiam 

planui. 

24. Dėl pritarimo Kupiškio r. kūno kultūros ir sporto centro 2015–2017 metų  

strateginiam  planui. 

25. Dėl naudojimosi Kupiškio miesto stadiono futbolo aikšte ir administracinio pastato 

rūbinėmis paslaugų įkainių nustatymo ir gaunamų pajamų naudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

26. Dėl Kupiškio rajono ikimokyklinio ugdymo įstaigų ir Kupiškio mokyklos 

,,Varpelis“ darbo organizavimo vasaros laikotarpiu. 

27. Dėl Kupiškio r. Alizavos pagrindinės mokyklos darbuotojų pareigybių skaičiaus. 

28. Dėl Leidinių leidybos rėmimo ir paminklinių lentų ar kitų atminimo simbolių 

gamybos  ir pastatymo komisijos sudarymo. 

29. Dėl mokyklinio autobuso perėmimo Kupiškio rajono savivaldybės nuosavybėn ir 

jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

30. Dėl Kupiškio rajono  savivaldybės nekilnojamojo kultūros paveldo vertinimo 

tarybos sudarymo ir  nuostatų patvirtinimo. 

31. Dėl investicijų projekto „Sveikatingumo ir sporto kompleksas Kupiškio mieste“ 

rengimo ir įgyvendinimo. 

32. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės narkotikų kontrolės komisijos sudarymo. 

33. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 27 d. sprendimo Nr. 

TS-42 ,,Dėl Nevyriausybinių organizacijų projektų, teikiamų finansavimui iš savivaldybės biudžeto 

gauti, vertinimo komisijos sudarymo“ pakeitimo“ pakeitimo. 

34. Dėl Globos ir rūpybos tarybos sudėties patvirtinimo. 

35. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės tarybos  2013 m. lapkričio 28 d. sprendimo Nr. 

TS-256 ,,Dėl Savivaldybės bendruomenės vaiko teisių apsaugos tarybos sudarymo“ pakeitimo. 

36.  Dėl Kupiškio rajono savivaldybės korupcijos prevencijos komisijos sudarymo. 

37. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės politikų etikos komisijos sudarymo. 

38. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės visuomeninės administracinių ginčų komisijos 

sudarymo. 

39. Dėl Peticijų komisijos sudarymo. 

40. Dėl atstovo delegavimo į Panevėžio teritorinės ligonių kasos stebėtojų tarybą. 
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41. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto pajamų ir asignavimų 

padidinimo. 

42. Dėl Kupiškio rajono  savivaldybės 2015 metų biudžeto asignavimų paskirstymo 

pakeitimo. 

43. Dėl Kupiškio r. kūno kultūros ir sporto centro asignavimų paskirstymo pakeitimo. 

44. Dėl leidimo naudoti netarnybinį automobilį tarnybos reikmėms ir kompensacijos 

dydžio nustatymo. 

45. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės  nekilnojamojo turto ar kitų nekilnojamųjų 

daiktų pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu)  naudoti komisijos sudarymo. 

46. Dėl delegavimo į Kupiškio rajono vietos veiklos grupės valdymo organus. 

47. Dėl Kupiškio rajono plėtros iki 2020 metų strateginio plano pakeitimo ir 

papildymo. 

48. Dėl negyvenamųjų patalpų panaudos. 

49. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2012 m. birželio 28 d. sprendimo  Nr. 

TS-240 „Dėl Masinių renginių organizavimo Kupiškio rajono viešosiose vietose tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo ir papildymo. 

50. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2010 m. liepos 1 d. sprendimo Nr. TS-

201 „Dėl viešųjų vietų prekybai ir paslaugoms teikti nustatymo Kupiškio miesto teritorijoje ir prie 

Kupiškio marių Kupiškio seniūnijos teritorijoje“ papildymo. 

51. Dėl kai kurių Kupiškio rajono savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo 

netekusiais galios. 

52. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės būsto ir socialinio būsto, kaip Kupiškio rajono 

savivaldybės būsto fondo dalies, nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo. 

53. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės būstų nuomos mokesčių dydžių. 

54. Dėl Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. gegužės 7 d. sprendimo Nr. TS-

132  „Dėl nuomos sutarties atnaujinimo“ priedo pakeitimo. 

 55. Dėl pritarimo projektui „Atsinaujinančios energetikos elektrinės pritaikymas 

Kupiškio rajono savivaldybės kultūros centre siekiant sumažinti CO2  dujų susidarymą“.   

 56. Dėl pritarimo projektui „Atsinaujinančios energijos išteklių (saulės ir geoterminės 

energijos) pritaikymas Kupiškio meno mokykloje  siekiant sumažinti CO2  dujų susidarymą“. 

 57. Dėl įgaliojimų suteikimo Kupiškio rajono savivaldybės administracijos direktoriui 

Mariui Mališauskui.   

 Zita Kaušakienė atvyko į posėdį.          

            1. SVARSTYTA. Visureigių klubo „35 COLIAI“  prašymas atleisti nuo vietinės 

rinkliavos mokesčio. 
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 Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą.  

 Valentinas Beinoris Kokio dydžio rinkliavos mokestis? Kiek renginių vyksta per 

metus? 

 Marijona Pečkuvienė. Rinkliavos mokestis 145 eurai 1 dienos renginiui. Jei renginys 

vyksta 2 dienas, tai už kitą dieną – 29 eurai. Jei būtų komercinis renginys, tai rinkliavos mokestis – 

290 eurų 1 dienai. Jei komercinis renginys vyktų 2 dienas, tai už kitą dieną – 58 eurai. Per metus 

vyksta 3 – 4 renginiai.  

Virginijus Andrijauskas siūlė nuo rinkliavos mokesčio atleisti 2015 ir 2016 metais.  

Marijona Pečkuvienė sakė, kad galima atleisti nuo vietinės rinkliavos mokesčio tik 

biudžetiniams metams. 

 Už tai, kad visureigių klubą „35 COLIAI“  atleisti nuo vietinės rinkliavos mokesčio, 

.balsavo visi posėdyje dalyvavę  Tarybos nariai. 

             NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas).  

   2. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos „Kupiškio auto-moto sportas“ prašymas atleisti 

nuo vietinės rinkliavos mokesčio. 

  Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą. 

 Už tai, kad viešąją įstaigą „Kupiškio auto-moto sportas“  atleisti nuo vietinės 

rinkliavos mokesčio, balsavo visi posėdyje dalyvavę  Tarybos nariai. 

 NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

3. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio Lauryno Stuokos-Gucevičiaus gimnazijos 

2015–2017 metų strateginiam planui. 

  Virgilijus Žilinskas  pristatė sprendimo projektą. 

 Leonas Apšega. Numatote stiprinti pilietiškumo ir patriotizmo nuostatų ugdymą. Kaip 

tai ruošiatės daryti ir kokios paramos prašote iš Tarybos? 

 Virgilijus Žilinskas.  Šie dalykai deklaruoti strateginiame plane. Yra numatyta gausybė 

priemonių. 

 Vilija Morkūnaitė sakė, kad svarbi tema pilietiškumas ir prašė įvardinti nors 1 

priemonę, kurioje bus ugdomos pilietiškumo nuostatos.  

 Virgilijus Žilinskas. Minimos valstybinės šventės, siūlome etninės kultūros programą, 

mokiniai dalyvauja jaunųjų šaulių veikloje. Pilietiškumo ugdymui bus išskirtinis dėmesys. 

 Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

 NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

 4. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio rajono Subačiaus gimnazijos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

 Vida Šeškuvienė pristatė sprendimo projektą. 
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 Valentinas Beinoris. Ko pavydite Lauryno Stuokos-Gucevičiaus gimnazijai ir kuo ją 

lenkiate? 

 Vida Šeškuvienė sakė, kad  gyvena draugiškai ir pavydi renovacijos. 

 Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

 NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

 5. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio Povilo Matulionio progimnazijos 2015–2017 

metų strateginiam planui. 

 Rimvydas Latvys pristatė sprendimo projektą.  

 Leonas Apšega. Strateginio plano problemose parašyta, kad kai kurie mokiniai 

nesilaiko taisyklių. Ką galite pasakyti apie tai? 

 Rimvydas Latvys. Toks mokinių amžius. Yra visokių mokinių ir visokių šeimų. 

 Valentinas Beinoris. Į kokį mokinį orientuotas mokytojo darbas? 

 Rimvydas Latvys. Svarbi kiekvieno mokinio asmeninė pažanga. Šių metų pradžioje 

Tarybai pateikėme 2014 metų veiklos ataskaitą, kurioje parašyta, kaip mums pavyko pasiekti 

užsibrėžtų tikslų.  

Aurimas Martinka. Valentinas Beinoris gilinasi į detales.  Šiandien svarstome mokyklų viziją. 

Yra stebuklingas žodis mokykloje – diferencijavimas. Neuždavinėkite tokių klausimų. Po 

strateginių planų pristatymo išsakysime Kultūros, švietimo, sporto ir teisėsaugos komiteto 

nuomonę. 

 Valentinas Beinoris. Komiteto nuomonė turi būti išreikšta prieš balsavimą. 

 Meras Dainius Bardauskas sakė, kad vicemeras negerai išsireiškė ir siūlė kalbėti 

garbingai. 

 Zigmantas Aleksandravičius. Kokia problema, kad Valentinas Beinoris mokyklos 

vadovo paklausė? 

 Skaistutė Paulauskienė sakė, kad  dėl galimo viešųjų ir privačiųjų interesų konflikto 

nedalyvaus balsavime ir išėjo iš salės. 

 Už sprendimo projektą 21 Tarybos narys, 1 Tarybos narys nebalsavo. 

 Meras Dainius Bardauskas. Jei Tarybos nariai norite nusišalinti, tai tą reikia padaryti 

prieš klausimo svarstymą, o ne prieš balsavimą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

 6. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio r. Adomynės pagrindinės mokyklos 2015–2017 

metų strateginiam planui. 

          Danguolė Mašauskienė pristatė sprendimo projektą.  

 Už sprendimo projektą  balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 
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7. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio r. Alizavos pagrindinės mokyklos 2015–2017 

metų strateginiam planui. 

Gintaras Paškauskas pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo 21 Tarybos narys, susilaikė 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

8. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio rajono Antašavos pagrindinės mokyklos 2015–

2017 metų strateginiam planui. 

Valda Tilienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

9. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio r. Noriūnų Jono Černiaus pagrindinės mokyklos 

2015–2017 metų strateginiam planui. 

Romualda Stovolos pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

10. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio rajono Rudilių Jono Laužiko pagrindinės 

2015–2017 metų strateginiam planui. 

Algirdas Venckus pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

11. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio rajono Salamiesčio pagrindinės mokyklos 

2015–2017 metų strateginiam planui. 

Dalius Žvybas pristatė sprendimo projektą. 

Jonas Jarutis pastebėjo, kad Dainius Bardauskas, pristatydamas klausimą, blogai taria 

skaitmenis. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad per 4 metus pasitobulins.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

12. SVARSTYTA. Pritarimas  Kupiškio r. Skapiškio pagrindinės mokyklos 2015–

2017 metų strateginiam planui. 

Birutė Zaborskienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

13. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio rajono Šepetos Almos Adamkienės 

pagrindinės mokyklos 2015–2017 metų strateginiam planui. 
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Zigmas Paulauskas dėl galimo viešųjų ir privačiųjų interesų konflikto nusišalino nuo 

klausimo svarstymo ir išėjo iš salės. 

Vanda Vanagienė  pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo 21 Tarybos narys, nebalsavo 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

14. SVARSTYTA.  Pritarimas Kupiškio rajono Šimonių pagrindinės mokyklos 2015–

2017 metų strateginiam planui. 

Laima Skėrienė  pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

15. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio Kupos pradinės mokyklos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

Marijona Jančienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

16. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio mokyklos „Varpelis“ 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

Irena Skupienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

Vida Mičiūdienė sakė, kad vaikų lopšelių–darželių sprendimų projektų preambulėse 

reikia išbraukti Lietuvos Respublikos švietimo įstatymą. 

 Bendru sutarimu iš  vaikų lopšelių–darželių sprendimų projektų preambulių 

išbraukiamas Lietuvos Respublikos švietimo įstatymas. 

17. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio vaikų lopšelio-darželio „Obelėlė“ 2015–2017 

metų strateginiam planui. 

Danguolė Koženiauskienė pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

18. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio vaikų lopšelio-darželio „Saulutė“ 2015–2017 

metų strateginiam planui. 

Danutė Staišiūnienė pristatė sprendimo projektą. 

Algirdas Gasiūnas dėl galimo viešųjų ir privačiųjų interesų konflikto nusišalino nuo 

klausimo svarstymo ir išėjo iš salės. 



 10 

Meras Dainius Bardauskas. Iš  sprendimo projekto preambulės išbraukiamas Lietuvos 

Respublikos švietimo įstatymas.  

Už sprendimo projektą balsavo 21 Tarybos narys, nebalsavo 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

19. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio rajono Subačiaus vaikų lopšelio-darželio 

2015–2017 metų strateginiam planui. 

Marija Morkūnienė pristatė sprendimo projektą. 

Meras Dainius Bardauskas. Iš  sprendimo projekto preambulės išbraukiamas Lietuvos 

Respublikos švietimo įstatymas.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

20. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio meno mokyklos 2015–2017 metų strateginiam 

planui. 

Daiva Šakickienė  pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

Egidijus Černius atėjo į Tarybos posėdį. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad posėdyje dalyvauja 23 Tarybos nariai. 

21. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio r. švietimo pagalbos tarnybos 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

Jurgita Trifeldienė pristatė sprendimo projektą. 

Meras Dainius Bardauskas. Iš  sprendimo projekto preambulės išbraukiamas Lietuvos 

Respublikos švietimo įstatymas.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

22. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio rajono savivaldybės viešosios bibliotekos 

2015–2017 metų  strateginiam  planui. 

Daiva Bubulienė  pristatė sprendimo projektą. 

Zigmas Paulauskas. Viešosios bibliotekos strateginis planas  patvirtintas direktorės 

įsakymu 2014 m. gruodžio mėn. Kodėl taip ilgai laukėte ir neteikėte jo pritarti Tarybai? 

Meras Dainius Bardauskas pastebėjo, kad čia ne klausimas, o pasisakymas ir siūlė 

Tarybos nariams laikytis reglamento. 

Daiva Bubulienė sakė, kad strateginį planą  pateikė kartu su kitų kultūros ir švietimo 

įstaigų vadovais. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

23. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio etnografijos muziejaus 2015–2017 metų 

strateginiam planui. 

Violeta Aleknienė  pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

24. SVARSTYTA. Pritarimas Kupiškio r. kūno kultūros ir sporto centro 2015–2017 

metų  strateginiam  planui. 

Laima Šližauskienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

25. SVARSTYTA. Naudojimosi Kupiškio miesto stadiono futbolo aikšte ir 

administracinio pastato rūbinėmis paslaugų įkainių nustatymas ir gaunamų pajamų naudojimo 

tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Laimutė Šližauskienė pristatė sprendimo projektą.  

Valentinas Beinoris. Ar nuomos mokestis bus mokamas už renginį? Kaip bus su 

mokėjimu, jei dalyvaus renginyje ir Kupiškio sportininkai? 

Laimutė Šližauskienė. Nuomos mokestis mokamas už varžybas ar treniruotes. Jei  

viena komanda bus iš Kupiškio, nuomos mokesčio mokėti nereikės.  

Meras Dainius Bardauskas. Atlygintinos paslaugos bus teikiamos ne Kupiškio 

sportininkams. 

Valentinas Beinoris dar kartą prašė patikslinti atsakymą. 

Laimutė Šližauskienė. Jei renginius organizuos Kūno kultūros ir sporto centras, tai 

mokėti nuomos mokesčio kitiems renginio dalyviams  nereikės. 

Zigmas Paulauskas. Pagal kokius kriterijus nustatėte įkainius? 

Laimutė Šližauskienė sakė, kad analizavo kitų rajonų patirtį. Jei matysime, kad 

nuomos įkainiai per dideli, ar per maži, tai pakeisime. 

Aurimas Martinka. Kultūros, švietimo, sporto ir teisėsaugos komitetas pritarė šiai 

tvarkai. Šiuo stadionu domisi ne vienas sporto klubas. Reikia pritarti sprendimo projektui. 

Nemaišykime varžybų ir fizinių ar juridinių asmenų. Jei klubas vietinis, tai nuomos mokesčio 

nemoka. 

Meras Dainius Bardauskas pastebėjo, kad Tarybos nariams reikia žinoti reglamentą ir 

klausimų nemaišyti su pasisakymais. 

Jonas Jarutis. Iš savų sportininkų mokestį už aikštės su rūbinėmis nuomą imti 

nelogiška.  
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Bronislavas Rimkus sakė, kad Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetas  šiam 

sprendimo projektui pritarė. 

Už sprendimo projektą balsavo 22  Tarybos nariai, susilaikė 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

Jonas Jarutis. Gal klausimas pavėluotas? Pritarta kultūros, švietimo ir ugdymo įstaigų  

strateginiams planams. Kodėl strateginio plano nepateikė Kultūros centras? 

Aurimas Martinka. Kultūros centras nepateikė 2015-2017 metų strateginio plano, nes 

nesuformuota administracija, trūksta direktorės pavaduotojo. Planas bus pateiktas kitame Tarybos 

posėdyje. 

 Jonas Jarutis. Kultūros centre dirba ne viena direktorė ir planas turėjo būti paruoštas.  

Meras Dainius Bardauskas. Visi planai teikiami per vėlai, svarstomų klausimų daug ir į 

juos sunku įsigilinti. Ateityje reikėtų kultūros, švietimo ir ugdymo įstaigų ataskaitas, strateginius 

planus teikti Tarybai pritarti per 2 posėdžius. 

Aurimas Martinka atsiprašė Valentino Beinorio už netaktišką pasisakymą ir sakė, kad 

strateginiai planai paruošti paviršutiniškai. 

Zigmantas Aleksandravičius priekaištavo vicemerui, kad buvo formaliai pritarta 

strateginiams planams ir sakė, kad buvo šokiruotas vicemero teiginiu, jog nepatvirtintas  Kultūros 

centro planas, nes nėra direktorės pavaduotojo. 

Valentinas Beinoris. Daugelis klausimų apsvarstyti per 3-5 sek. Taryboje turėtume 

diskutuoti, mūsų žodžius fiksuoja žiniasklaidos atstovai. Tie klausimai yra aktualūs ir visuomenei. 

Meras Dainius Bardauskas. Klausimai turi būti išdiskutuoti komitetuose, frakcijose. 

Reikia klausti Kultūros ir švietimo skyriaus vadovų, kodėl strateginiai planai nebuvo pateikti 

Tarybai  anksčiau. 

26. SVARSTYTA. Kupiškio rajono ikimokyklinio ugdymo įstaigų ir Kupiškio 

mokyklos ,,Varpelis“ darbo organizavimas vasaros laikotarpiu. 

Rimantas Jocius pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę  Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

27. SVARSTYTA. Kupiškio r. Alizavos pagrindinės mokyklos darbuotojų pareigybių 

skaičius. 

Rimantas Jocius pristatė sprendimo projektą. 

Leonas Apšega. Kam 0,5 etato darbininko pareigybės  pastatų priežiūrai Palėvenėlėje   

paliekama  Alizavos pagrindinėje mokykloje? 

Rimantas Jocius sakė, kad su nenaudojamais pastatais yra problemų, reikia juos 

prižiūrėti. 
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Meras Dainius Bardauskas. Tokių pastatų yra ne vienas. Dabar darome taip. Prie 

nenaudojamų pastatų dar grįšime.  

Bronislavas Rimkus. Kiek laiko naudosime pinigus dviejų  virėjų  etatų išlaikymui? 

Rimantas Jocius. Lėšos etatų išlaikymui numatytos iki 2015 m. liepos 1 d. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad dalis mokyklų valgyklų darbuotojų perėjo į naują 

maitinimo organizavimo įmonę, kiti išėjo iš darbo. 

Bronislavas Rimkus sakė, kad Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetas šiam 

sprendimo projektui pritarė. 

Jonas Jarutis. Etatai buvo skirti pastatų priežiūrai. Pastatus reikia išsaugoti. Gal po kiek 

metų Palėvenėlėje vėl reikės mokyklos? 

Meras Dainius Bardauskas. Aplinką gali prižiūrėti ir pagal viešųjų darbų programą 

dirbantys darbuotojai. 

Modestas Puišė. 0,5 etato darbininko pareigybės pastato priežiūrai tikrai užteks. Gal 

pastatą reikia atiduoti bendruomenei, ar privatizuoti? 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad ieškos geriausio varianto. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

28. SVARSTYTA. Leidinių leidybos rėmimo ir paminklinių lentų ar kitų atminimo 

simbolių gamybos  ir pastatymo komisijos sudarymas. 

Rimantas Jocius  pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

29. SVARSTYTA. Mokyklinio autobuso perėmimas Kupiškio rajono savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

Rimantas Jocius pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo 22 Tarybos nariai, nebalsavo 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

30. SVARSTYTA. Kupiškio rajono  savivaldybės nekilnojamojo kultūros paveldo 

vertinimo tarybos sudarymas ir  nuostatų patvirtinimas. 

Vincas Dičkus pristatė sprendimo projektą. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad Kultūros paveldo vertinimo tarybą  turi sudaryti 

ne Kupiškio krašto žmonės, o  šalies tos srities specialistai. 

Leonas Apšega. Kodėl į tarybą neįeina mūsų specialistai? 

Vincas Dičkus sakė, kad pas mus tokių specialistų nėra. 
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Jonas Jarutis. Tarybos darbe turėtų dalyvauti Savivaldybės administracijos specialistas, 

kuris kuruos šį darbą. 

Vincas Dičkus. Kultūros paveldo vertinimo komisija nekilnojamojo kultūros paveldo 

objektus vertino anksčiau, įvertins ir šiemet. Ši taryba reikalinga, ją sudaryti pareikalavo 

Vyriausybės atstovo Panevėžio apskrityje tarnyba. 

Meras Dainius Bardauskas siūlė pritarti sprendimo projektui, o vėliau tarybą papildyti. 

Aurimas Martinka pritarė merui. 

Valentinas Beinoris. Ar Kupiškio rajone yra tokių objektų, kaip Vilniuje Žaliojo tilto 

skulptūros? 

Vincas Dičkus sakė, kad tokių objektų nėra. 

Leonas Apšega sakė, kad niekada nebuvo sudaryta tokia taryba, ar komisija, kurioje 

nėra Kupiškio atstovo. 

Meras Dainius Bardauskas. Tai ne mūsų sugalvota. Jei tik atsiras toks specialistas, į 

tarybą įtrauksime. 

Augenijus Cesevičius siūlė nutraukti diskusiją, nes Savivaldybės administracijos 

darbuotojai, Tarybos nariai šios tarybos darbe gali dalyvauti ir neįtraukti į tarybą. 

Už sprendimo projektą balsavo 21 Tarybos narys, prieš – 1 Tarybos narys, susilaikė 1 

Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

31. SVARSTYTA. Investicijų projekto „Sveikatingumo ir sporto kompleksas Kupiškio 

mieste“ rengimas ir įgyvendinimas. 

Mažvydas Šalkauskas pristatė sprendimo projektą.  

Jonas Jarutis. Sveikatingumo ir sporto komplekso investicinis projektas jau parengtas. 

Jei šis sprendimas bus priimtas, koks  kompleksas bus pastatytas? 

 Meras Dainius Bardauskas. Tai ne politinis sprendimas, mūsų frakcijos nuomonė 

buvo nuosekli. Projektuotojai detaliai išaiškino, kad visi kriterijai yra už komplekso statybą 

Kupiškio mieste ir tik 1 kriterijus – kraštovaizdis – palankesnis centrui įkurti Aukštupėnų kaime. 

Atsižvelgiant į apklausos rezultatus, projekto įgyvendinimo kaštus, toks sprendimo projektas ir 

pateiktas. 

Valentinas Beinoris. Gyventojų apklausos vykdymui aplinka buvo nepalanki. 80 proc. 

dalyvavusių apklausoje pasisakė už  komplekso statybą mieste. 

Zigmantas Aleksandravičius sakė, kad Sveikatingumo ir sporto kompleksas turi būti 

tik Kupiškio mieste ir pridūrė Jonui Jaručiui, kad jo vadovavimo Kupiškio rajono savivaldybei 

metais klaidų buvo padaryta labai daug.  
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Meras Dainius Bardauskas sakė, kad tokį pasirinkimą lėmė ekonominiai sumetimai.

 Jonas Jarutis padėkojo Savivaldybės vadovybei, kad neatsisakė baseino statybos. Jei 

mes būtume planavę statyti tik baseiną, tai logiška jį statyti mieste. Prie vandens telkinio turėjo būti 

pritaikytos  erdvės kitoms sporto šakoms. Žiūrint į ateitį, ten žymiai patrauklesnė vieta. Tai 

papildoma trauka, kuri generuoja darbo vietas. Jei norime pastatyti vien baseiną, tai statykime prie 

Povilo Matulionio progimnazijos. Gerai būtų inicijuoti apklausą ir į ją įjungti  viso rajono 

gyventojus. 

Meras Dainius Bardauskas. Niekas nesako, kad bus tik baseinas. Projektas perkeliamas  

į esantį lauką prie Kupiškio ligoninės. Nebus tik irklavimo bazės. Projektavimas baigtas, apklausa 

atlikta, mus spaudžia laikas. 

Saulius Dugnas sakė, kad reikėjo apklausti viso  rajono gyventojus, o ne tik Kupiškio 

miesto. 

Jonas Jarutis. Valentinas Beinoris buvo  Kupiškio miesto gyventojų apklausos 

iniciatorius. 

Augenijus Cesevičius. Socialdemokratai pradžioje pasisakė už kompleksą Aukštupėnų 

kaime, o prieš rinkimus pasisakėme, kad baseinas turi būti arčiau vartotojo – mieste. Šį klausimą 

svarstėme savo frakcijoje ir pritarėme šiam sprendimo projektui. Taryba turi prisiimti atsakomybę. 

Vilija Morkūnaitė, sakė, kad jų frakcija  siūlo kompleksą statyti Kupiškio mieste. 10 

metų buvo diskutuojama, o dabar reikia veikti. 

Zigmantas Aleksandravičius. Šis klausimas pasenęs 10 metų.  Gali atsitikti taip, kad 

nebus kam sportuoti  baseine. 

Bronislavas Rimkus. Laikas baigti diskusijas, reikia pradėti dirbti. Ekonomikos, 

finansų ir biudžeto komitetas šiam sprendimo projektui pritarė. 

Modestas Puišė. Baseino statymas virto anekdotu, reikia priimti politinį sprendimą ir 

imtis projekto įgyvendinimo. 

Valentinas Beinoris. Tokiais atvejais sudaromas verslo planas. Reikia suplanuoti, kiek 

prisidės mokyklos ir t.t. 

Meras Dainius Bardauskas siūlė Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetui užsiimti 

planavimu. 

Virginijus Andrijauskas pritarė šio komplekso statybai Kupiškio mieste.  

Už sprendimo projektą balsavo 21 Tarybos narys, prieš – 2 Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

Prieš pertrauką Vilija Morkūnaitė klausė, kodėl Kupiškio mieste nutraukiamas karšto 

vandens tiekimas, kai Kupiškyje vyksta patys didžiausi renginiai. 
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Aurimas Martinka. Šis klausimas seniai aktualus. Vietinio ūkio, architektūros ir 

aplinkos apsaugos  komitetas gali išsikviesti Šilumos tinklų vadovą ir išsiaiškinti, kodėl taip 

daroma.  

Bronislavas Rimkus siūlė mero pavaduotojui Aurimui Martinkai tą klausimą 

išsiaiškinti. 

Meras Dainius Bardauskas. Kodėl taip ilgai užtrūko remontas? 

Saulius Dugnas. Tai susiję su Šilumos tinklų modernizacija. 

Valentinas Beinoris. Šilumos tinklai remonto darbus atlieka pagal programą, kuri turi 

būti derinama su Taryba. 

Zigmantas Aleksandravičius. Gyvenantys kaime gali vandenį pasišildyti. Ką daryti 

gyvenantiems miesto daugiabutyje?  

Meras Dainius Bardauskas. Elektra galima pasišildyti vandenį ir mieste. Praėjusiame 

Tarybos posėdyje Zigmantas Aleksandravičius nekorektiškai  kalbėjo Savivaldybės darbuotojų 

atžvilgiu. Skyrių vedėjai Tarybos posėdyje privalo dalyvauti ir dalyvaus. 

Zigmantas Aleksandravičius sakė, kad yra  betvarkė, kai 40 darbuotojų gaišta laiką 

Tarybos posėdyje.  

32. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės narkotikų kontrolės komisijos 

sudarymas. 

Aurimas Martinka pristatė sprendimo projektą. 

Meras Dainius Bardauskas. Kodėl atsirado nauja sprendimo projekto redakcija? 

Aurimas Martinka sakė, kad Kupiškio policijos komisariatas delegavo į komisiją 

Justiną Sinicą, nes Vidos Augulienės brolis įtariamas narkotikų platinimu. 

Jonas Jarutis pasakė pastabą Aurimui Martinkai, kad tokių dalykų komentuoti nereikia.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

33. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2014 m. vasario 27 d. 

sprendimo Nr. TS-42 ,,Dėl Nevyriausybinių organizacijų projektų, teikiamų finansavimui iš 

savivaldybės biudžeto gauti, vertinimo komisijos sudarymo“ pakeitimo“ pakeitimas. 

Aurimas Martinka pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

34. SVARSTYTA. Globos ir rūpybos tarybos sudėties patvirtinimas. 

Laima Bartulienė  pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 



 17 

35. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės tarybos  2013 m. lapkričio 28 d. 

sprendimo Nr. TS-256 ,,Dėl Savivaldybės bendruomenės vaiko teisių apsaugos tarybos sudarymo“ 

pakeitimas.  

Nijolė Urbonavičienė  pristatė sprendimo projektą.  

Jonas Jarutis siūlė į šią tarybą įtraukti Zitą Kaušakienę.  

Bendru sutarimu Zita Kaušakienė įtraukta į Savivaldybės bendruomenės vaiko teisių 

apsaugos tarybą. 

Aurimas Martinka. Ar nenumatyta kvotos? 

Nijolė Urbonavičienė  sakė, kad kvotų nėra. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

36. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės korupcijos prevencijos komisijos 

sudarymas. 

Vida Mičiūdienė pristatė sprendimo projektą. 

Meras Dainius Bardauskas kvietė Tarybos narius siūlyti, kiek asmenų turi sudaryti 

Savivaldybės korupcijos prevencijos komisiją. 

Augenijus Cesevičius siūlė komisiją sudaryti iš 5 asmenų ir į komisiją pasiūlė Liną 

Kaušakienę. 

Valentinas Beinoris. Gal iš opozicijos kas nors  norėtų dalyvauti komisijos darbe? 

Jonas Jarutis. Kodėl prieš Tarybos posėdį nesuformavote Korupcijos prevencijos 

komisijos? 

Meras Dainius Bardauskas. Tegu Taryba formuoja komisiją. 

Augenijus Cesevičius į komisiją pasiūlė Leoną Apšegą, kuris sutiko dalyvauti 

komisijos darbe. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

37. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės politikų etikos komisijos sudarymas. 

Vida Mičiūdienė pristatė sprendimo projektą. 

Valentinas Beinoris į Politikų etikos komisiją pasiūlė Viliją Morkūnaitę. 

Jonas Jarutis pasiteiravo, kurios  bendruomenės atstovė yra Inga Ramanauskienė. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad Inga Ramanauskienė atstovauja Naivių kaimo 

bendruomenę ir pasiūlė komisijos pirmininku Leoną Apšegą, kuris neprieštaravo. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 
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38. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės visuomeninės administracinių ginčų 

komisijos sudarymas. 

Vida Mičiūdienė pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

39. SVARSTYTA. Peticijų komisijos sudarymas. 

Vida Mičiūdienė pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

40. SVARSTYTA. Atstovo delegavimas į Panevėžio teritorinės ligonių kasos stebėtojų 

tarybą.  

Rimantas Adomauskas  pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo 22 Tarybos nariai, nebalsavo 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

41. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto pajamų ir 

asignavimų padidinimas. 

Reda Totorienė  pristatė sprendimo projektą. 

Bronislavas Rimkus sakė, kad Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetas šiam 

sprendimo projektui pritarė.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

42. SVARSTYTA. Kupiškio rajono  savivaldybės 2015 metų biudžeto asignavimų 

paskirstymo pakeitimas. 

Reda Totorienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

43. SVARSTYTA. Kupiškio r. kūno kultūros ir sporto centro asignavimų paskirstymo 

pakeitimas. 

Reda Totorienė pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

44. SVARSTYTA. Leidimas naudoti netarnybinį automobilį tarnybos reikmėms ir 

kompensacijos dydžio nustatymas. 

Reda Totorienė  pristatė sprendimo projektą. 
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Bronislavas Rimkus sakė, kad Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetas šiam 

sprendimo projektui pritarė. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

45. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės  nekilnojamojo turto ar kitų 

nekilnojamųjų daiktų pripažinimo nereikalingu arba netinkamu (negalimu)  naudoti komisijos 

sudarymas. 

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo 22 Tarybos nariai, susilaikė 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

46. SVARSTYTA. Delegavimas į Kupiškio rajono vietos veiklos grupės valdymo 

organus. 

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą ir siūlė pakeisti 2 punktą.  

Už sprendimo projektą su 2 punkto pakeitimu balsavo 21 Tarybos narys, nebalsavo 2 

Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

47. SVARSTYTA. Kupiškio rajono plėtros iki 2020 metų strateginio plano pakeitimas 

ir papildymas. 

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą ir siūlė pataisyti  prieduose įstaigų 

pavadinimus.  

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad labai nemalonu, kad taip paruošti sprendimų 

projektai. 

Jonas Jarutis sakė, kad tai žmogiškas faktorius. 

Leonas Apšega. Ar tikslinga įrengti geoterminį šildymą Kupiškio etnografijos  

muziejuje, Kupiškio autobusų stotyje? 

Marijona Pečkuvienė. Toks yra planas. Ar bus taip daroma – neaišku. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad dar neaišku, kaip bus renovuojama Kupiškio 

autobusų stotis. 

Leonas Apšega. Ar kas nors skaičiavo geoterminio šildymo atsipirkimą? 

Marijona Pečkuvienė. Atlikta galimybių studija. 

Jonas Jarutis. Geoterminio šildymo gali būti keletas variantų. Reikia racionaliai 

pasverti. Jei nebus įrašyta Strateginiame plane, tai bus negalima teikti ir paraiškos projekto 

įgyvendinimui. 
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Valentinas Beinoris pastebėjo, kad šį planą reikia atnaujinti pagal naują mąstymą. Gal 

rudenį jau turėsime valdančiosios koalicijos  darbų planą ir tada pamatysime, kas ir kaip bus 

daroma. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad tikisi rudenį pateikti darbų programą. 

Už sprendimo projektą balsavo 22 Tarybos nariai, nebalsavo 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

48. SVARSTYTA. Negyvenamųjų patalpų panauda. 

Marijona Pečkuvienė  pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

49. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2012 m. birželio 28 d. 

sprendimo  Nr. TS-240 „Dėl Masinių renginių organizavimo Kupiškio rajono viešosiose vietose 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas ir papildymas.  

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą ir išvardino komisijos pasiūlymus, 

kuriuos reikia įtraukti į aprašą. 

Jonas Jarutis. Kodėl masiniu renginiu vadinamas renginys, kuriame dalyvauja 100, o 

ne 200 žmonių, kaip buvo ankščiau?  

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad  į renginį 200 žmonių susirenka retai, o 100 

žmonių susirenka dažniau. Dėl renginių vietų aptvėrimų buvo didelis rezonansas. Kupiškis gali 

pagarsėti gardeliais. Policijos komisariatas savo siūlymą atsiėmė.  

Augenijus Cesevičius sakė, kad reikia palikti 200 žmonių. Į organizuojamą partijos 

narių susirinkimą atvykus virš  100 žmonių, reikės prašyti leidimo susirinkimui organizuoti. 

Zigmantas Aleksandravičius. Jei vyksta laidotuvės ir jose dalyvauja virš 100 žmonių, 

ar reiks prašyti leidimo?  

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad  tai mūsų valioje. 

Valentinas Beinoris. Aprašo 5 punkte parašytas  masinio renginio apibrėžimas. 

Atskirkime privačius renginius. Keista, kad masinių renginių metu atsisakome alkoholio kontrolės. 

Vaikščioti tarp žiūrovų ir gerti alų nėra gerai. Tam  turi būti pažymėtos  vietos.  

Jonas Jarutis pritarė Valentinui Beinoriui dėl alkoholio kontrolės ir siūlė palikti 200 

žmonių masinio renginio apibrėžime. 

Aurimas Martinka. Turi būti didesnė atsakomybė  išduodant leidimus. Siūlė į masinių 

renginių apibrėžimą įrašyti 100 žmonių. Apribojimais atbaidysime rengėjus, sumažės finansavimas.  

Algirdas Gasiūnas sakė, kad pritaria 5 punkto pataisai. 

Jonas Jarutis. Apie ką mes kalbame? Ar gelbėsime renginių kokybę alkoholio pagalba? 
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Rimantas Adomauskas. Būna renginių, kai dalyviai atvyksta su palapinėmis. Ar 

aptversime palapines? 

Meras Dainius Bardauskas. Jei renginių vietas aptversime gardeliais ar juostomis, tai 

prisišauksime KK2. 

Valentinas Beinoris sakė, kad reikia mokyti žmones tinkamai elgtis viešose vietose.  

Vilija Morkūnaitė siūlė sugalvoti tokią tvarką, kad masiniai renginiai vyktų sklandžiai. 

Meras Dainius Bardauskas. Daug klausimų padės išspręsti Alkoholio kontrolės 

įstatymas. Priešgaisrinė gelbėjimo tarnyba  2015 m. gegužės 27 d. pateikė Savivaldybės 

administracijai pasiūlymus dėl masinių renginių organizavimo, kurie į Tvarkos aprašą neįrašyti.  

Išgirdome įvairių nuomonių. Reikia  klausimo svarstymą atidėti kitam posėdžiui ir Tarybos nariai 

pasiūlymus šiuo klausimu turi pateikti  Savivaldybės administracijai. 

Jonas Jarutis pritarė Dainiui Bardauskui. 

Valentinas Beinoris prašė žiniasklaidos atstovų, kad jie pateiktų viešąją nuomonę 

gyventojams. Ką gyventojai pasakys? 

Augenijus Cesevičius siūlė klausimo svarstymą atidėti. 

Zigmantas Aleksandravičius. Labai gražus noras padaryti blaivią tautą. Kodėl 

negalima transliuoti tiesiogiai Tarybos posėdžio? Žmonės girdėtų diskusiją. 

Meras Dainius Bardauskas. Tai siūlymas ateičiai. Tarybos posėdžiai bus transliuojami, 

bet tam reikia lėšų. 

Bendru sutarimu klausimo svarstymas atidėtas. 

NUSPRĘSTA. Sprendimo  nepriimti. 

50. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2010 m. liepos 1 d. 

sprendimo Nr. TS-201 „Dėl viešųjų vietų prekybai ir paslaugoms teikti nustatymo Kupiškio miesto 

teritorijoje ir prie Kupiškio marių Kupiškio seniūnijos teritorijoje“ papildymas. 

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo 18 Tarybos narių, nebalsavo 4 Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

Leonas Apšega ir Virginijus Andrijauskas išėjo iš Tarybos posėdžio. 

51. SVARSTYTA. Kai kurių Kupiškio rajono savivaldybės tarybos sprendimų 

pripažinimas netekusiais galios. 

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai.  

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

52. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės būsto ir socialinio būsto, kaip 

Kupiškio rajono savivaldybės būsto fondo dalies, nuomos tvarkos aprašo patvirtinimas. 
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Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

53. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės būstų nuomos mokesčių dydžiai. 

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą.  

Saulius Dugnas klausė, kaip nustatoma vidutinė statybos 1 kub. m vertė? 

Marijona Pečkuvienė sakė, kad duomenys imami iš Statistikos departamento. 

Saulius Dugnas. Kodėl gretimų namų butų skirtingos kainos? 

Marijona Pečkuvienė  sakė, kad negali atsakyti. 

Saulius Dugnas. Ar patvirtinti amortizaciniai normatyvai? 

Marijona Pečkuvienė  sakė, kad normatyvai patvirtinti. 

Bronislavas Rimkus sakė, kad Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetas šiam 

sprendimo projektui pritarė. 

Už sprendimo projektą balsavo 20 Tarybos narių, nebalsavo 1 Tarybos narys. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

54. SVARSTYTA. Kupiškio rajono savivaldybės tarybos 2015 m. gegužės 7 d. 

sprendimo Nr. TS-132  „Dėl nuomos sutarties atnaujinimo“ priedo pakeitimas. 

Marijona Pečkuvienė pristatė sprendimo projektą.  

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad taisome sprendimą dėl darbo broko. 

Už sprendimo projektą balsavo visi posėdyje dalyvavę Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

55. SVARSTYTA. Pritarimas projektui „Atsinaujinančios energetikos elektrinės 

pritaikymas Kupiškio rajono savivaldybės kultūros centre siekiant sumažinti CO2  dujų 

susidarymą“.   

Mažvydas Šalkauskas  pristatė sprendimo projektą.  

Jolita Janušonienė sakė, kad įgyvendinus šį projektą atsirastų galimybė sutaupyti  apie 

8 tūkst. eurų per metus. 

Mindaugas Venslavas detaliai paaiškino projekto įgyvendinimo galimybes. 

Aurimas Martinka. Kiek Savivaldybė turėtų skirti lėšų projekto įgyvendinimo išlaidų 

padengimui? Ar sutaupymas netaps našta? 

Mindaugas Venslavas sakė, kad Savivaldybei kainuos 121 eurą, o kitos išlaidos bus 

kompensuotos. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad reikia kalbėti labai atsakingai. 

Žilvinas Aukštikalnis. Ar Savivaldybės architektė įsivaizduoja, kaip atrodys  šis 

projektas, ar jam pritarė? Ar dar nevėlu teikti paraiškas? 
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Mindaugas Venslavas sakė, kad teikti paraiškas dar nevėlu, nes pateikta daug 

netinkamų paraiškų. Jei stogas šlaitinis, tai įrenginius galima dėti ant stogo dangos. 

Valentinas Beinoris. Reikia leisti pabandyti įgyvendinti šį projektą. Sutaupysime daug 

lėšų. Kaip Mindaugui Venslavui sekasi bendrauti su Urbanistikos ir ekologijos skyriaus 

darbuotojais? 

Mindaugas Venslavui nesiskundė bendravimu su Urbanistikos ir ekologijos skyriaus 

specialistais. 

Zigmantas Aleksandravičius. Vokietijoje visos gyvenvietės su tokiais stogais. 

Nežlugdykime vaikino entuziazmo ir jam padėkime. 

Meras Dainius Bardauskas. Niekas nesiruošia žlugdyti, tačiau abejonių yra. Gal 

nelabai gražus bus stogas? Reikia projektą teikti. Gal skirs paramą? Tai bus realios naštos 

nuėmimas nuo biudžeto.  

Mindaugas Venslavas sakė, kad įrenginius yra galimybė statyti ant žemės ir ant pastatų 

stogų. 

Už sprendimo projektą balsavo vis posėdyje dalyvavę  Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

56. SVARSTYTA. Pritarimas projektui „Atsinaujinančios energijos išteklių (saulės ir 

geoterminės energijos) pritaikymas Kupiškio meno mokykloje  siekiant sumažinti CO2  dujų 

susidarymą“. 

Mažvydas Šalkauskas pristatė sprendimo projektą.  

Už sprendimo projektą balsavo vis posėdyje dalyvavę  Tarybos nariai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimą priimti (sprendimas pridedamas). 

Jonas Jarutis teiravosi dėl Kupiškio rajono vietos veiklos grupės prašymo dėl patalpų 

nuomos. 

Meras Dainius Bardauskas sakė, kad šį klausimą išspręs. 

Posėdžio pabaigoje  meras Dainius Bardauskas Tarybos narius supažindino su 

Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos informacija dėl privačių interesų deklaravimo ir 

Susisiekimo ministerijos raštu dėl keleivinių traukinių maršruto Šiauliai–Panevėžys–Rokiškis. 

Informavo, kad Vyriausybės atstovo Panevėžio apskrityje tarnyba pratęsė 2015 m. gegužės 7 d. 

reikalavimo Nr. R-11(2.2) įvykdymo terminą iki 2015 m. liepos 31 d. 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                        Dainius Bardauskas 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                             Vanda Kareivienė 

      


